

# Deutsche Flashcard

Advanced flash card OFLAMERON more difficult, interesting and more effective classic flash card to memorize foreign words. You need to restore the text in German

## Deutsche language 5 (English native)

Print flashcard for lesson and ✂

Deutsche language flashcard 5	oflameron.ru
<p>Bei Vapiano g?????n die Gäste Lieblingsgerichte, die nach individuellen Wünschen und i????r frisch z????????t werden. Die Vapianos l????n zur mediterranen Auszeit in kosmopolitischer und kommunikativer Atmosphäre ein – auch auf ein g????????s Glas Wein am Abend.</p>	
<p>Google translate from Deutsch to English</p> <p>At Vapiano, guests can enjoy the favorite dishes, prepared according to individual Wishes and always fresh. The Vapianos invite you to a Mediterranean getaway in the cosmopolitan and communicative atmosphere, even on a cozy glass of wine in the evening.</p>	
<p><b>You need to restore the text in German</b></p>	

Original text (berlin.de)

*Bei Vapiano genießen die Gäste Lieblingsgerichte, die nach individuellen Wünschen und immer frisch zubereitet werden. Die Vapianos laden zur mediterranen Auszeit in kosmopolitischer und kommunikativer Atmosphäre ein – auch auf ein gemütliches Glas Wein am Abend.*

© by Valery Shmeleff <http://www.oflameron.ru>

<http://flashcards.boards.net/board/1/general-discussion/>



© by Valery Shmeleff (Freeware) <http://www.oflameron.ru>

# Deutsche Flashcard